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- Trudno oddać to jak się czuję, bo złość miesza się ze smutkiem – przyznał Jan Błachowicz
za pośrednictwem mediów społecznościowych. „Cieszyński Książę”, z powodów
zdrowotnych, wycofał się ze styczniowej walki.

Na 20 stycznia zaplanowano rewanżowy pojedynek Jana Błachowicza z Aleksandarem Rakiciem podczas gali UFC
297 w Toronto. Niestety, były mistrz świata wagi półciężkiej musiał wycofać się z walki. - Nie tak miało być.
Wycofanie z walki z powodu kontuzji to jedna z najtrudniejszych decyzji, którą zawodnik może podjąć.
Czasem jednak nie ma innego wyjścia, zwłaszcza gdy walczysz w TOP 5 i chcesz dać widowisko na
najwyższym poziomie – przyznał Błachowicz za pośrednictwem mediów społecznościowych.

- Zawsze powtarzam, że wychodząc do walki muszę być w 100% gotowym. Jestem to winny sobie, mojej
ekipie trenerskiej, przeciwnikowi oraz przede wszystkim kibicom. Z góry dziękuję za Wasze wsparcie!
Czekam na termin zabiegu, po którym nastąpi rehabilitacja i powrót do treningów. Obiecuję, że wrócę
silniejszy! – dodał fighter z Cieszyna.
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